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İlk planda halli gereken.işin ır- 
lise binasının Akademiye ve-

Ekseriyet olduğu görüldüğünden Müdür Hüseyin Gezer Toplantıyı 

$ Müdür Hüseyin Gezer, Atatürk Kız Lisesi binasının yarısının
Akaiemiye verildisini bildirli. Bina ile derhal îm^Mretivle
gerektiğine işaretle, bu irtibatın davardan bir k..pı.açılmak suretiyle 
sağlanması luzumuna inandığını kaydetti. Lj.se bahçecinden şimdilik 
fazla ver almmıyacağını bildirdi. İlk planda halli gereken ışın ır tÜatı/îaglanmasİ olduğunu ifade ile lise fasının Akademiye ve- 
rilen kısmı ile İrtibat sahasını tayinle görevli bir komisyon ku^u 
labilecegini belirtti.

M.Ali Handan, bu işte gösterilen başarıya teşekkürle söze baş

Hanlara kira verilmeye devam edilip edilmediğini, ayrıca Aka
demiye verilen sahanın derhal kullanılıp .kuİlanıImıyaçağını, xvUİ anı
lacaksa nasıl ve kimlere tahsis edilmek istendiğini sordu, sonra da 
Akademinin bir inşaat komisyonu bulunduğunu, restorasyon ıçm ayrı 
bir komisyona ihtiyaç bulunmadığını ifade etti.

Bu konuşmalardan sonra Atatürk Kız Lisesi binası planı üzerinde 
Akademiye tahsis edilen yerlerin nereler olduğu incelendi.

M.Ali Handan, binanın durumunu, bunun yanıbaşinda da alınacak 
kısmın neye tahsis edileceğini bilmemiz lazım dedi.

Hüseyin Gezer, şimdi apele yapılacak şeyin, bize verilen y^le 
irtibatın kurulması ve tahsis edilecek teslim alınması °i^gu
nu kaydetti. İlaveten, bunun yapılmasa lüzumuna da ışare
bulundu. z• / • •
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11.Ali Handan, acele yapılacak irtibat tesisi işi için bir 
komisyon kurmaya lüzum olmadığını, bu irtibatı kurma şeklinin şimdi 
karara bağlanması gerektiğini ifadeden sonra, esaslı kullanma işini 
ilerde etraflıca görüşelim, dedi.

Emin Barın, sür’atle bir kapı açmaya taraftar olmadığını, 
yarım yamalak bir hareket yerine esaslı bir şey yapmaya taraftar 
bulunduğunu bildirdi.

Hüseyin Gezer, detaylara ineeek derecede büyük bir iş yapmak 
için para olmadığını ifade etti.

Yücel gürsel, binanın ilerdeki restorasyonu işinin .Akademide 
bir yarışma ile yürütülmesini istedi.

Koksal auadol, bağlantının yalnızca zeminden değil, birinci 
kattan, hatta daha üstten de mümkün olduğuna işaret etti. Plan üze
rinde irtibat kurulabilecek sahaları gösterdi,

M..Ali Handan, şimdi detaya girilmemesi gerektiğine işaretle, 
aslında, iki binanın en uygun şekilde yekdiğerine bağlanması etüde 
muhtaçtır, dedi.

Hüseyin Gezer, bağlantının kapı açılarak temininin nasıl yapı
lacağının acele olarak kararcı bağlanması lüzumuna değindikten sonra, 
şimdi elde para olmadığını tekrar hatırlattı.

Yücel Gürsel, işe hemen başlıyabilmek için, gerekirse talebe 
cemiyetinden yardım istenebileceğini, kaydetti.

Kerim Silivrili, binanın elektrik tesisatının acele elden 
geçirilmesi lüzumuna işaret etti.

M.Ali Handan, binanın bize verilen kısmının kullanma şeklini 
etüd edecek bir komisyon da kurulabilir, dedi.

Hüseyin Gezer,' lise binası ile irtibat yerlerini tespit edecek 
komisyonun hemen kurulması için adayların belirtilmesi lüzumuna degin- 
di. ....

Kerim Silivrili-, lise binasını iyi bildiğini, elden geçirilmesi, 
gereken tarafları bulunmakla beraber, bu haliyle de kullanılabileceğini 
beyan etti.

Hüseyin Gezer, derhal kullanmaya başlamanın lüzum ve zaruretine 
değindi. ' .

M.Ali Handan, kullanılacak yerlerin mimarlar tarafından görülme
si gerekir, bunun için bir komisyona ihtiyaç vardır, dedi.

Kerim Silivrili, irtibatı saglıyacak komisyonun seçilmesini
i st e di •

Hüseyin Gezer, böyle bir komisyon için Koksal Anadol, M.Ali 
Handan ve Önder Küçükerman’ı teklif etti.

Önder Küçükerman, komisyona bir de öğrencinin iştiraki tekli
finde bulundu. Bu. teklif üzerine Talebe, Cemiyeti Başkanı Turgay Sa- 
panlı’nın komisyona katılması ileri sürüldü.

Emin Barın, para olmadığına göre, irtibat yerlerinin gönüllü 
ekiple açılıp açılamiyacağını sordu.

Bu görüşmeler sonucunda, komisyon için ileri sürülen aday
lar oya sunuldu, ve M.Ali Handan*m başkanlığında olmak üzere komis
yonun Önder Küçtükerman, Koksal Anadol, ve,,Turgay Sapanlı (Turgay 
Sapanlı iştirak edemezse başka bir mimar öğrenci-) meydana gelmesi 
oybirliğiyle kabul olundu.
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Hüseyin Gezer 
-Akü d e mi .Müdürü

Hayati Görkey
Akademi öğretim Üyesi ve 
Y. Bek.San.Böl.Bşk.

M.Ali Handan
Akademi Öğretim Üyesi 
ve Y.1V1im.Böl .Bşk.

Sabri Berke 1
Akademi Öğretim Üyesi 
ve Y.Res.Böl.Bşk-

Utarit İzgi
Akademi Öğretim Üyesi

Nurullah Berk
Ak ode mi Öğretim
Üyesi

Emin Barın Kerim Silivrili Mustafa Cezar
Akademi Öğretim Üyesi Akademi Öğretim üyesi Akademi Öğretim

' ■■ . ve Müdür Muavini Üyesi ve Müdür
Muavini

Neşet Giinal
Akademi Öğretim Üyesi

Koksal Anadol
Akademi Asistana

Dinçer Erimez
Akademi Asistanı

Önder Küçükerman
Akademi Asistanı

Ali Teoman Germaner 
Akademi Asistanı

Yücel Gürsel
Öğrenci Temsilcisi 
Y.Mimarlık Bölümü

Gülsün Ebcioglu 
Öğrenci Temsilcisi 
Y.Resim Bölümü
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